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Lundbjörken fäbodlags 
samfällighetsförening 

Protokoll 
Styrelsemöte 

2024-07-13 

Närvarande: 
Anders Eriksson 
Ingrid Liss 
Kerstin Eriksson 
Daniel Soors 
Per-Anders Nygård 
Helena Bergman 
Stig Sjöns 

Plats: 
Hos Daniel Soors, Sjöstigen 8 i 
Lundbjörken 

Smtr: 
2 - 2024 

§ 1     Öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet. 

 

§ 2     Föregående protokoll  

Åtagande från styrelsemöte 2024-04-22 var att Per-Anders skulle stämma av med Vägverket 
angående vägskyltarnas placeringar. Det är genomfört och nu inväntar vi att Vägverket agerar.  

Inga åtaganden från konstituerande styrelsemöte 2024-05-09. 

 

§ 3     Fasta punkter 

3.1     Vägfrågor 

Grävmaskinist Sven-Ingvar ska påbörja arbetet med norra infarten under juli månad. Stig tar 
kontakt med Sven-Ingvar.  

3.2     Vatten- och avloppsfrågor 

Vid t ex byggnation av tomter tar kommunen kontakt med ordförande för information om 
brunnar. Fäbodlaget har ett åtagande i att se till att tjänligt vatten finns att tillgå för fäbodens 
hushåll. Se kommittéredovisning. 

3.3     Brevlådor 

Se redovisning av arbetskommittéer. 

3.4     Båthusärenden 

Stenbacks har tidigare fått en båthusplats och där står en tall. De har nu fått löfte från styrelsen 
om att få ta ner tallen. 

3.5     Arbetskommittéer 

Bygg: Kommittén har åtagit sig att räta upp brevlådorna. 

Strand: Skrämselfågel har blivit uppsatt på bryggan i samband med arbetsdagen idag.  

Brunn: Vattnet i Brönåkersbrunnen är tjänligt enligt senaste mätning. Det är viktigt att vi använder 
brunnarna så att vattnet cirkulerar. Lundbjörkens fäbod har ansvar för fem brunnar. 
Brunnsgruppen får i uppgift att se till att märka ut platserna där brunnar finns med skyltar vid 
vägen. Ingrid förmedlar detta till brunnsgruppen.   

Kultur: Kommittén har haft möte. 
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Komidsommar: Caroline Lindberg har införskaffat ett swishnummer till Lundbjörkens fäbod: 
123 591 11 69. Årets intäkt var 7 665 kr, kostnaderna blev 2 750 kr och resultat blev 4 914 kr.   

Arbetsdag: Gruppen skickade ut tydlig information innan, vilket gjorde att arbetet flöt på bra.  

Styrelsen tackar alla kommittéer för det goda arbetet för Lundbjörkens fäbod!  

 

§ 4     Övriga ärenden 

4.1     Förråd  

Marken som förrådet ska stå på behövde beredas och det visade sig vara mycket sten i marken, 
vilket gjorde att grävarbetet blev dyrare än beräknat. Det finns en budget på 100 000 kr och 
grävarbetet landade på 66 575 kr. Styrelsen beslutade att inhandla material i år utifrån befintlig 
budget och Daniel ansvarar för inköp. Byggandet av båthus beräknas rymmas inom nästa års 
budget under förutsättning att en sådan beslutas på nästa årsmöte. 

4.2     Piren 

Daniel Soors har i enlighet med tidigare beslut ansökt om bygdemedel för projektet renovering av 
Stenpirområdet på styrelsens uppdrag. Ansökan avsåg 400 000 kr och Lundbjörkens fäbodlag och 
Samfällighetsförening har beviljats 80 000 kronor. Pengarna kommer från Flatensjöarnas 
vattenregleringsfond. Beslutet om beviljande av bygdemedel gäller under förutsättning att 
ansökan är komplett. Länsstyrelsen har bett styrelsen komplettera ansökan genom att intyga att 
Daniel Soors är behörig att företräda föreningen i projektet och att inskickad ansökan är i enlighet 
med styrelsens beslut, vilket vi härmed gör. 

4.3     Ekonomi 

Vid dagens datum hade Lundbjörkens fäbodlag 519 183 kr på kontot och 1 460 kr i kontanter.  

4.4     Arbetsdag 

Höstens arbetsdag är sedan tidigare beslutad och den blir den 14 september 2024. 

4.5     Övriga frågor 

Inköp av tält: Ingrid och Daniel föreslog inköp av partytält som ska kunna användas både vid 
fäbodens aktiviteter och hyras ut till byns gårdar vid behov. Styrelsen beslutade att köpa in ett tält 
för 8 772 kr inkl. moms.     

Tippen: Storåkers tipp är till för trädgårdsavfall. Ingrid ska sätta upp skyltar och andra markeringar 
så att alla sköter tippen på bästa sätt. Helena ska ta kontinuerlig kontakt med Storåkers och 
stämma av hur vi gör i framtiden gällande stubbar, stora stockar, ris och liknande som kan flisas.  

Samfällighetens vägansvar: En fråga från fastighetsägare har ställts till styrelsen angående hur 
långt samfällighetens ansvar sträcker sig för vägen ut till Mysten. Styrelsens svar är att 
samfällighetens vägansvar är fram till bron. Fastighetsägaren behöver ta kontakt med Leksands 
kommun i frågan.  

Arbetsdagar 2025: Inför planeringen 2025 är styrelsens förslag till arbetskommittén att 
arbetsdagen i maj läggs i slutet av maj så att badplatsen blir fin inför badsäsong.  

Trädröjning på samfällighetensmark: Frågan har ställts till styrelsen om träd kan tas ned längs 
med sjön. Anders ska ta kontakt med Leksands kommun för en inspektion av mark och träd, så att 
fäbodlaget får kännedom om eventuell påverkan av marken vid nedtagning av träd. En ytterligare 
trädfråga har ställts till styrelsen och det gäller två björkar vid kiosken. Styrelsen har undersökt om 
de är torra och ja, de behöver tas ned.   
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§ 5     Nästa möte   

Nästa möte blir digitalt tisdagen den 20 augusti kl. 18:00. Daniel skickar möteslänk.  

 

§ 6     Avslut 

Ordförande Anders Eriksson avslutade mötet. 

 

Lundbjörken den  
Vid protokollet                                                               Justeras 
 
 
 
 
Helena Bergman                                                            Anders Eriksson 
 

 


